

## Hoogte bijstandsuitkering vanaf 1 juli 2025



|                                                                                                                                                   | netto per maand,<br>excl. vt | 5% vakantie-<br>toeslag |
|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------------------|-------------------------|
| <b>Jonger dan 21 jaar, geen kind(eren)</b>                                                                                                        |                              |                         |
| alleenstaand, 18, 19 of 20 jaar                                                                                                                   | € 321,08                     | € 16,90                 |
| (echt)paar, beiden 18, 19 of 20 jaar                                                                                                              | € 642,16                     | € 33,80                 |
| één partner is 21 jaar of ouder, geen andere<br>meerderjarige perso(o)n(en) met het hoofdverblijf in<br>dezelfde woning                           | € 1.250,09                   | € 65,79                 |
| <b>Jonger dan 21 jaar, met kind(eren)</b>                                                                                                         |                              |                         |
| alleenstaand, 18, 19 of 20 jaar                                                                                                                   | € 321,08                     | € 16,90                 |
| (echt)paar, beiden 18, 19 of 20 jaar                                                                                                              | € 1.013,76                   | € 53,36                 |
| één partner is 21 jaar of ouder, geen andere<br>meerderjarige perso(o)n(en) met het hoofdverblijf in<br>dezelfde woning                           | € 1.621,69                   | € 85,35                 |
| <b>21 jaar of ouder en jonger dan de AOW-leeftijd</b>                                                                                             |                              |                         |
| alleenstaand, met of zonder kind(eren), geen andere<br>meerderjarige perso(o)n(en) met het hoofdverblijf in<br>dezelfde woning                    | € 1.300,61                   | € 68,45                 |
| (echt)paar, beiden jonger dan de AOW-leeftijd, geen<br>andere meerderjarige perso(o)n(en) met het hoofdverblijf<br>in dezelfde woning             | € 1.858,01                   | € 97,79                 |
| <b>AOW-leeftijd</b>                                                                                                                               |                              |                         |
| een alleenstaande, met of zonder kind(eren), geen<br>andere meerderjarige perso(o)n(en) met het hoofdverblijf<br>in dezelfde woning               | € 1.453,70                   | € 76,51                 |
| (echt)paar, één of beide partners hebben de AOW-<br>leeftijd, geen andere meerderjarige perso(o)n(en) met het<br>hoofdverblijf in dezelfde woning | € 1.990,23                   | € 104,75                |
| <b>Verblijf in een inrichting</b>                                                                                                                 |                              |                         |
| alleenstaand, met of zonder kinderen                                                                                                              | € 454,57                     | € 23,92                 |
| (echt)paar                                                                                                                                        | € 736,53                     | € 38,76                 |

## Kostendelersnorm vanaf 1 juli 2025



| Huishoudtype           | Hoogte in % | netto per<br>maand, excl vt | 5% vakantie-<br>toeslag |
|------------------------|-------------|-----------------------------|-------------------------|
| Tweepersoonshuishouden | 50,00%      | € 929,01                    | € 48,89                 |
| Driepersoonshuishouden | 43,33%      | € 805,08                    | € 42,37                 |
| Vierpersoonshuishouden | 40,00%      | € 743,20                    | € 39,12                 |
| Vijfpersoonshuishouden | 38,00%      | € 706,04                    | € 37,16                 |
| Zespersoonshuishouden  | 36,67%      | € 681,15                    | € 35,85                 |

## Kostendelersgrondslag IOAW en IOAZ

Bij kostendeling in de IOAW en IOAZ is geen sprake van een verlaging van de uitkering naarmate er met meer meerderjarige personen het hoofdverblijf in dezelfde woning wordt gedeeld. Er is sprake van een vast bedrag ongeacht het aantal kostdelers, van 50% van de gehuwdennorm.

|                           |        |          |  |
|---------------------------|--------|----------|--|
| Netto grondslag per maand | 50,00% | € 977,90 |  |
|---------------------------|--------|----------|--|